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Plats och tid Skövde stadshus, KS-salen, föredragningar kl. 08:30-12:00,  
beslutssammanträde kl. 14.00-15.00 

Deltagande Beslutande Ersättare 

 Ann-Katrin Jönsson (kd), ordf 
Elisabet Eriksson (s) 
Karin Kjellgren (c)  
Kristina Appelqvist (c) 
Rohland Peterson (m) 
Philip Segell (m) 
Håkan Hellberg (s) 14:00-15:00 
Hayat Abdu Mohamed (s) 
Vizlin Jasmin (mp) 
  
 

Aina Otterberg Sannetorp (fp) 
Leif Karlsson (c) 
Jan Sandelius (m) 
 

Övriga deltagande Janne Holmquist, utbildningschef 
Arne Falk, förvaltningsekonom 
Mats Holm, strateg 
Göran Jonsson, kvalitetscontroller 
Lennart Söderlund, sekreterare 
Katarina Hasselström, Lärarförbundet 
Olle Björk, Lärarnas Riksförbund 
  

Ulrika Foss Rudbeck, ordförande i 
utbildningsförvaltningens IT-råd 
Ingemar Linusson, entreprenadchef 
Linda Krantz Hoel, livsmedelsinspektör 
Anne Gustafsson, rektor  
Anna-Karin Gustavsson, administrativ 
chef 

Utses att justera Håkan Hellberg  
Underskrifter  

Sekreterare  
....................................................................

Paragrafer 63-70 
 Lennart Söderlund   

Ordförande  
..................................................................

 Ann-Katrin Jönsson  
Justerande  

..................................................................
 Håkan Hellberg  

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Organ Utbildningsnämnden 
Sammanträdesdatum 2008-09-02 
Justeringsdatum 2008-09-09   
Anslagsdatum 2008-09-11 Överklagningstid t o m 2008-10-03 
Förvaringsplats 
för protokollet Utbildningskontoret, Skövde Stadshus 
Underskrift  

....................................................................
 Lennart Söderlund 

UN § 63   
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Omprövning av livsmedelsanläggning enligt gällande 
livsmedelslagstiftning, Kavelbrogymnasiets utbildningskök 

Beslut 

Utbildningschefen får uppdraget att anlita en konsult som kan hjälpa till med att ta 
fram ett program för egenkontroll och säker livsmedelshantering. 

Utbildningschefen får uppdraget att besvara skrivelsen från miljö- och 
hälsoskyddskontoret och lämna tidplan för ombyggnad av Kavelbrogymnasiets 
utbildningskök. 

Bakgrund 

Miljö- och hälsoskyddskontoret gjorde en inspektion av Kavelbrogymnasiets 
utbildningskök den 22 maj 2008. Vid inspektionen konstaterades ett flertal 
anmärkningar, vilket gör att helhetsbedömningen för anläggningen blir underkänd. 
För att livsmedelsanläggningen ska kunna ges ett godkännande krävs bland annat 
ombyggnationer. Miljö- och hälsoskyddskontoret önskar därför en tidsplan från 
utbildningsnämnden över när denna ombyggnad planeras vara klar. Tidsplanen ska 
vara inlämnad senast den 1 oktober 2008. 

Linda Krantz Hoel redogör för de anmärkningar angående underhåll och 
lokalutformning som noterades vid inspektionen av utbildningsköket den 22 maj 
2008.  

Anna-Karin Gustavsson presenterar Kavelbrogymnasiets åtgärdsprogram som tagits 
fram för att hantera de anmärkningar som inspektionsrapporten redogör. 
Åtgärdsprogrammet omfattar ombyggnation av livsmedelsanläggning och bageri, 
inköp av ny kyl samt rutiner för egenkontroll och för kontroll av skadedjur. Tekniska 
kontoret tar kostnaden för den omedelbara ombyggnation av utbildningsköket som 
utförs av Byggprogrammet. 

Ingemar Linusson visar huvudtidplan för ombyggnation av Hotell- och 
restaurangprogrammet vid Kavelbrogymnasiet. Renoveringen av köket som var 
planerad till 2011-2012 tidigareläggs och påbörjas första halvåret 2010. Under 
ombyggnadsperioden måste köksutbildningen bedrivas på annan plats. Nuvarande 
förslag är att utbildningen flyttas till köket i äldreboendet Rosenhaga.  

Anne Gustafsson redogör för det framtida behovet av antal platser för Hotell- och 
restaurangprogrammet 

Handlingar 

 

Delges 

MHK 
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UN § 64 Dnr 08/0064 

Angående motion om tjänstegarantier 

Beslut 

Utbildningsnämnden avstyrker motionen och anser att kommunstyrelsen bör avvakta 
med beslut om tjänstegarantier till dess att tydligare policy om kvalitetsarbetet i 
kommunen utarbetats. 

Bakgrund 

Conny Brännberg (Kd) har motionerat att kommunfullmäktige skall besluta införa 
tjänstegarantier. I motionen beskrivs tjänstegarantin som ”ett slags kontrakt mellan 
brukaren och kommunen. Om t ex hemtjänsten inte genomför de tjänster som de 
lovat så ska brukaren kompenseras. Detta kan ske genom reducering av avgift eller 
att man får erbjudande om andra tjänster.” (Citat ur motionen) 

För närvarande pågår inom kommunen olika försök för att få reda på 
brukarnas/medborgarnas förväntningar och synpunkter på kommunens kvalitet och 
service (Synpunktshantering på SKK och FK). Dessutom genomförs 
brukarundersökningar inom OVK och UK (attitydundersökningar elever årskurs 2 
samt studerande på Vuxenutbildningen). 
Inom KOS har man påbörjat ett arbete med att implementera LEAN som 
kvalitetsverktyg, vilket senare kan komma att användas på fler förvaltningar. 

Utbildningsnämndens ansvarsområde, främst gymnasieskolan och 
gymnasiesärskolan, är reglerad i lagar och förordningar och man bör utgå från att 
samtliga anställda följer dessa på rätt sätt. Det blir därför svårt att formulera garantier 
i enlighet med motionens intentioner. 

Med hänsyn till ovanstående anser nämnden att det är lämpligt att avvakta med 
beslut om införande av tjänstegarantier till dess att ett, eventuellt, gemensamt 
kvalitetssystem införts i kommunen. 

Handlingar 

Motion från Conny Brännberg: Tjänstegarantier 

Delges 

KS 
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UN § 65 Dnr 08/0048 

Delårsbokslut januari – juni 2008 

Beslut 

Verksamhetsberättelse med delårsbokslut januari – juni 2008 fastställs. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden har det övergripande ansvaret för de kommunala 
gymnasieskolorna Västerhöjdsgymnasiet och Kavelbrogymnasiet samt för 
kommunens samlade vuxenutbildning. 

Utbildningsnämndens anslag för 2008 uppgår till 244 109 tkr. Förbrukningen första 
halvåret var 115 306 tkr vilket motsvarar 47,2 % av årsanslaget. 

Prognosen för 2008 visar på ett positivt resultat för helåret med 3 258 tkr. 

Handlingar 

Delårsrapport januari – juni 2008 för Utbildningsnämnden 
Ekonomisk uppföljning januari – juni med prognos för 2008 

Delges 

ES (avser Delårsrapport januari – juni 2008 för Utbildningsnämnden) 
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UN § 66 Dnr 08/0049 

Yttrande över politisk ledningsgrupp för LQ i Skövde 

Beslut 

Utbildningsnämnden tillstyrker förslaget att för LQ i Skövde tillsätta en politisk 
ledningsgrupp, bestående av de berörda nämndernas presidium, som främjar LQ:s 
arbete med ungdomar och stärker kontakten mellan ungdomar och beslutsfattare. 

Bakgrund 

Socialdemokratiska partiets vice ordföranden för social-, kultur-, fritid-, skol- och 
utbildningsnämnden har gemensamt lämnat en motion om att tillsätta en politisk 
ledningsgrupp för LQ i Skövde. Motionen föreslår att ledningsgruppen ska bestå av 
de berörda nämndernas presidium. Ledningsgruppen ska bidra till genomförandet av 
de uppdrag och visioner som är kopplade till LQ, samt även göra LQ:s uppdrag och 
åtaganden tydliga för de politiska församlingarna. 

Under 2004 diskuterades på flera olika håll inom kommunen inrättandet av ett 
aktivitetshus för unga. Kultur- och fritidsförvaltningarnas ungdomsansvariga 
tjänstemän var inblandade liksom social- och fritidsnämndernas ordförande. Samma 
år lades också ett medborgarförslag om Ungdomens Hus. Berörda kommunala 
nämnder, verksamheter och andra organisationer kom fram till att ett samarbete 
skulle påbörjas. Effektivt utnyttjande av befintliga resurser, samarbete inom 
kommunen samt samverkan med externa intressenter var ledstjärnor. 

Aktivitetslokalen Neo i Kulturhuset blev centrum för den förvaltningsövergripande 
verksamhet som startade i september 2005.  

Skövde deltog under 2005 i Luppundersökningen, Lokal uppföljning av 
ungdomspolitiken. I undersökningen fick man svar på frågor om fritid, skola, politik, 
trivsel, inflytande, framtid, arbete och trygghet. Behovet av ett utvidgat samarbete 
framstod nu allt tydligare. Under hösten 2006 knöts därför skol- och 
utbildningsförvaltningarna till samarbetet. Begreppet ”Livskvalitet för unga i Skövde” 
myntades. 

Citat ur Regeringsförklaringen 2007-2010 – Allians för Skövde:  
”Ungdomars delaktighet och inflytande skall öka. Meningsfull fritidssysselsättning 
för ungdomar samt ett aktivt drogförebyggande arbete är prioriterat. Skola, 
utbildning, fritid, kultur och socialförvaltningen ges i uppdrag att tillsammans med 
organisationer och studieförbund öka utbudet av meningsfulla fritidsaktiviteter för 
ungdomar särskilt i åldern 13-18 år.” 

Handlingar 

Remiss från KS 

Delges 

KS, FRN, KN, SN, SKN 
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UN § 67 Dnr 08/0020 

Intraprenad som driftsform för utbildningsnämndens 
köksverksamhet 

Beslut 

1. Västerhöjdsrestaurangen byter verksamhetsform till drift på intraprenad. 

2. Tidpunkten för intraprenadens början bestäms till den 1 januari 2009. 

3. Avtal upprättas på 3 år och med option till 1 års förlängning med restaurangchef 
Anders Ånborg. Avtalet ska godkännas av utbildningsnämnden. 

4. Utbildningsnämndens beslut från 1997-12-08 (UN § 90) upphävs för 
måltidsverksamheten vid Västerhöjdsgymnasiet och att dess innebörd ersätts av 
skrivning i avtalet. 

5. Reglering av intraprenaden i det avtal som upprättas ska följa det som skrivits 
under avsnitt 10 i utredningen. 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige beslutade 2006-12-18, KF § 137-2006, att anta fyra politiska 
mål för mandatperioden. Ett av dessa mål lyder: ”Skövde kommuns olika 
verksamheter ska konkurrensutsättas för att ge medborgarna bästa valuta för 
skattemedlen.” I avsikt att tydliggöra regelverket kring konkurrensutsättningen tog 
kommunstyrelsen fram ett dokument, Styrdokument för konkurrensutsättning (dnr 
06/0319), som för närvarande remissbehandlas. I dokumentet framhålls att, 
”inriktningen på Skövde kommuns arbete med konkurrensutsättning skall vara en 
satsning på alternativa driftsformer och förnyelse av egenregin.” En alternativ 
driftform kan vara intraprenad och för närvarande pågår ett kommuncentralt arbete 
med att fastställa riktlinjer för kommunal verksamhet som kan komma att drivas i 
form av intraprenad. Arbetet är ännu ej avslutat. 

Utbildningsnämnden är positiv till att pröva en förnyelse av egenregin i de två 
tillagningsköken som drivs av nämnden vid Kavelbro/Eriksdal och Västerhöjd. 
Därför uppdrog nämnden utbildningschefen 2008-02-05 att ta fram ett 
utredningsunderlag för en eventuell konkurrensutsättning av utbildningsnämndens 
kök. Vid nämndsammanträde 2008-03-11 presenterade utbildningschefen 
utredningsunderlaget och nämnden tog beslut att låta utreda förutsättningarna för att 
driva måltidsverksamheten vid Kavelbrogymnasiet och Västerhöjdsgymnasiet på 
intraprenad. (UN § 18) 

Handlingar 

Rapport Intraprenad som driftsform av utbildningsnämndens köksverksamhet 
Bilagor 1, 2, 3, 4 till rapport Intraprenad som driftsform av utbildningsnämndens 
köksverksamhet 
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UN § 68 Dnr 08/0109 

Sammanträdestider för utbildningsnämnden och arbetsutskottet år 
2009 

Beslut  

Beslut om sammanträdestider för arbetsutskottet och utbildningsnämnden år 2009 
flyttas till nästa nämndssammanträde, torsdagen den 9 oktober. Nämnden beslutade 
om nedanstående ändringar av sammanträdesdatum: 

Utbildningsnämndens arbetsutskott,  
måndagar, kl. 08.30-12.00 

Utbildningsnämnden, tisdagar 
föredragningar, kl. 08.00-12.00 
gruppmöten, kl. 13.00-14.00 
beslutssammanträde, kl.14.00-16.00 

2009-01-12 2009-01-27 ändras till 2009-01-20 
2009-02-16 2009-03-02  
2009-03-23 2009-04-07 ändras till 2009-04-21 
2009-04-27 2009-05-13 ändras till 2009-05-19 
2009-06-01 2009-06-16 
2009-08-17 2009-09-01 
2009-09-21 2009-10-06 
2009-10-26 2009-11-10 
2009-11-30 2009-12-08 
  
 Studiedagar 
 2009-04-06 ändras till 2009-04-20 
 2009-10-05 

Bakgrund 

För att ge föredragare mer tid till information samt att ge ledamöterna utrymme att 
ställa frågor förläggs nämndens sammanträden som heldagar. Utbildningsnämnden 
börjar då med föredragare kl. 08.00-12.00, gruppmöten kl. 13.00-14.00 och 
beslutssammanträde kl. 14.00-16.00. 
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UN § 69 Dnr 08/0111 

Digitala kallelser och handlingar till utbildningsnämndens 
sammanträden 

Beslut 

Utskick av digitala handlingar eller pappershandlingar till utbildningsnämndens 
ledamöter och ersättare sker efter överenskommelse med nämndssekreteraren. 
Förfrågan om önskemål av digitala handlingar eller pappershandlingar skickas via e-
post till varje ledamot och ersättare. Svar ska lämnas till nämndssekreterare innan 
utskick till nästa nämndssammanträde, alltså innan 2008-09-22. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden har under våren 2008 provat att gå över till digitala utskick av 
nämndshandlingar. 

Delges 

UN 
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UN § 70   

Information 

70.1. Arbetet med att ta fram en IKT-strategi för utbildningsförvaltningen 

Ulrika Foss Rudbeck informerar om arbetet med förvaltningens nya IKT-strategi 
(informations- och kommunikationsteknik) och hur den ska utvecklas för att 
underlätta elevers lärande. Ulrika inbjuds att vid ett senare tillfälle visa Fronter som 
är ett webbaserat pedagogiskt verktyg för samarbete mellan lärare och elever på 
gymnasiet. 

70.2.  Gymnasium Skaraborg 

Janne Holmquist meddelar att så långt vi känner till har alla 12 kommuner skrivit 
under det nya avtalet för Gymnasium Skaraborg. 

70.3. Riktlinjer för nämndernas verksamhetsplaner 2009-2011 

Janne Holmquist informerar om riktlinjerna inför det kommande arbetet med 
verksamhetsplanen. Riktlinjerna är i stort sett desamma som tidigare. Några av de 
förändringar som ska gälla för kommande verksamhetsplan är: 

 konkretiseringar av de prioriterade verksamhetsmål som finns i Skövde 
kommuns budget – och strategiplan 2009-2011 

 mer fokusering och koncentrering av innehållet 

 mindre information om verksamhetens nuläge 

 redogörelse för slutsatser av förekommande analyser, t ex SWOT-analyser 

 enhetlig terminologi , t ex ordet vision ska bytas mot målbild 

 återhållsamhet av antal indikatorer 

Verksamhetsplanen tas med som ett ärende till nästa sammanträde för 
utbildningsnämndens arbetsutskott. En tjänstemannagrupp kommer då att ha påbörjat 
arbetet med verksamhetsplanen. 

70.4. Övrig information 

Utbildningsnämnden beslutar att utbildningsdagen måndagen den 6 oktober ska vara 
en halvdag, klockan 08.00-13.00. Vid det sammanträdet önskar nämnden att Berit 
Gustafsson informerar om frisök.  

Utbildningsnämnden beslutar att flytta nästa sammanträde från tisdagen den 7 
oktober till torsdagen den 9 oktober. Till det sammanträdet kommer Anders Ånborg, 
kökschef på Västerhöjdsgymnasiet att bjudas in.  
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70.4. Övriga frågor 

Philip Segell frågar om det tagits beslut i nämnden om bärbara datorer för eleverna 
på Teknik programmet och Naturvetenskapliga programmet. 

Janne Holmquist meddelar att den frågan kommer besvaras i den IKT-strategi som 
Ulrika Foss Rudbeck arbetar med och som kommer som beslutsärende under hösten 
2008. 

Elisabeth Eriksson frågar om utbildningsnämndens protokoll som ska finnas 
tillgängliga via Internet. Det saknas protokoll från mars 2008. 

Lennart Söderlund tar med frågan till Anneli Eliasson. 

 

 

 

 

 


	Omprövning av livsmedelsanläggning enligt gällande livsmedel
	Beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Delges

	Angående motion om tjänstegarantier
	Beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Delges

	Delårsbokslut januari – juni 2008
	Beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Delges

	Yttrande över politisk ledningsgrupp för LQ i Skövde
	Beslut
	Bakgrund
	Handlingar
	Delges

	Intraprenad som driftsform för utbildningsnämndens köksverks
	Beslut
	Bakgrund
	Handlingar

	Sammanträdestider för utbildningsnämnden och arbetsutskottet
	Beslut
	Bakgrund

	Digitala kallelser och handlingar till utbildningsnämndens s
	Beslut
	Bakgrund
	Delges

	Information
	70.1. Arbetet med att ta fram en IKT-strategi för utbildning
	70.2.  Gymnasium Skaraborg
	70.3. Riktlinjer för nämndernas verksamhetsplaner 2009-2011
	70.4. Övrig information
	70.4. Övriga frågor


